
Hej, 

Mit navn er Simone, og jeg er født og opvokset her i Danmark. For omkring fire år siden fandt jeg 
sammen med Paul fra England. Vi har efter mange ture frem og tilbage nu planer om at flytte 
sammen, og jeg ser gerne, at det bliver her. Han arbejder som eLearning Designer hos UCLH i 
London, men har taget en bachelor i jura. Umiddelbart kan jeg kun se den mulighed, at han kan 
komme under Beløbsordningen. Jeg synes dog generelt, at systemet virker til at være lavet for at 
sikre, at ingen kommer hertil. En årsløn på 448.000 kr. er jo langt over gennemsnitslønnen for os 
danskere, så for mig lyder det som en nærmest umulig opgave for ham at få arbejds- og 
opholdstilladelse her. Dette gør mig selvfølgelig utroligt ked af det og stresset, da jeg egentlig 
bare gerne vil starte et liv med ham her. 

Jeg vil håbe, at i måske vil revurdere integrationslovene og kigge på de enkelte sager. Jeg synes, 
det er voldsomt, at det er nødvendigt for os at blive gift, for at han kan få lov til at bo og arbejde i 
Danmark - især når han er britisk statsborger. Det er naturligvis planen, at vi skal giftes og stifte 
familie i den nærmeste fremtid, men vi ser gerne, at dette sker efter at have boet sammen i noget 
tid, og at det baseres på et reelt ønske om ægteskab fremfor et “greencard”. 

Jeg håber virkelig, at i vil sympatisere med vores situation, og at en løsning bliver mulig i den 
nærmeste fremtid. Tusind tak på forhånd! 

Med venlig hilsen 
Simone Sørensen
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